

尊敬的客戶：

### 有关香港交易所交易费修订的通知

多谢 阁下选用广发证券(香港)经纪有限公司（下称「本公司」）服务。

根据香港交易所于 2022 年 11 月 14 日的通告，由 2023 年 1 月 1 日起，香港联合交易所有限公司（下称「联交所」）港股交易的收费率将有以下调整：

现行的交易费架构	新交易费架构
1. 交易系统使用费为每笔交易 0.5 港元	取消交易系统使用费
2. 交易费为买卖双方各付每宗证券交易代价之 0.005% (计至最接近的仙位数)	交易费为买卖双方各付每宗证券交易代价之 0.00565% (计至最接近的仙位数)

有关详情请参阅香港交易所网站：[https://www.hkex.com.hk/-/media/HKEX-Market/Services/Circulars-and-Notices/Participant-and-Members-Circulars/SEHK/2022/086\\_22\\_SEHK\\_OP\\_Trading-Fee\\_c.pdf](https://www.hkex.com.hk/-/media/HKEX-Market/Services/Circulars-and-Notices/Participant-and-Members-Circulars/SEHK/2022/086_22_SEHK_OP_Trading-Fee_c.pdf)

本公司现函通知 阁下本公司的港股交易收费率将因应上述公告内容而有以下调整：

调整项目	现时之收费率	调整后之收费率
交易系统使用费	豁免	取消
交易费	0.005% (计至最接近的仙位数)	0.00565% (计至最接近的仙位数)

新的交易费率将适用于联交所认可的所有交易市场买卖以及集资市场活动，包括新股发行和发售现有证券。

倘有任何疑问，请致电客户服务热线(852) 3719-1288/4008695575 与本公司查询。

广发证券(香港)经纪有限公司谨启  
2022 年 12 月 23 日

Date: 23 December 2022

Dear Valued Client,

**Amendments to Trading Fee of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (“SEHK”)**

Thank you for choosing the services of GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited.

According to the circular issued by HKEX on 14 November 2022, the trading fee of SEHK for Hong Kong securities transactions shall be amended with effect from 1 January 2023 as below:

Existing Trading Fee Structure	New Trading Fee Structure
1. Trading Tariff of HK\$0.50 per trade	Trading Tariff removed
2. Trading Fee of 0.005% (rounded to the nearest cent) of the amount of the consideration for each purchase or sale of securities	Trading Fee of 0.00565% (rounded to the nearest cent) of the amount of the consideration for each purchase or sale of securities

For more details, please visit HKEX's official website: [https://www.hkex.com.hk/-/media/HKEX-Market/Services/Circulars-and-Notices/Participant-and-Members-Circulars/SEHK/2022/086\\_22\\_SEHK\\_OP\\_Trading-Fee\\_e.pdf](https://www.hkex.com.hk/-/media/HKEX-Market/Services/Circulars-and-Notices/Participant-and-Members-Circulars/SEHK/2022/086_22_SEHK_OP_Trading-Fee_e.pdf)

We hereby inform you that our fee rate for Hong Kong securities transactions will be adjusted in accordance with the aforesaid announcement as follows:

Adjusted Item	Current Fee Rate	Adjusted Fee Rate
Trading Tariff	Waived	Cancelled
Trading Fee	0.005% (rounded to the nearest cent)	0.00565% (rounded to the nearest cent)

The new trading fee rate will be applicable to all secondary market trades recognized by SEHK and primary market activities including new issues and offers for sale.

Should you have any question, please feel free to contact our customer service hotline at (852) 3719-1288/4008695575.

Yours faithfully,  
GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited